
Vragen naar aanleiding Vertrek directeur DUO+

Geachte burgemeester,

In het memo van 13 augustus schrijft u dat voor de verdere koers van DUO+ bij het bestuur andere 
voorkeuren bestaan dan bij de heer Foppe. ‘In onderling overleg is duidelijk geworden dat een 
gezamenlijke koers niet tot de mogelijkheden behoort en er is dan ook besloten dat beide partijen 
per direct afscheid van elkaar zullen nemen’.

Dit is voor onze fractie aanleiding tot het stellen van de volgende vragen:

1. Welke voorkeuren over de verdere koers van DUO+ heeft het bestuur?
2. Waar kunnen we die voorkeuren over de verdere koers terugvinden in eerdere 

besluitvorming?
3. Met het gebruik van het woord ‘voorkeuren’ wordt de indruk gewekt alsof het niet om harde 

uitgangspunten gaat. Klopt dat?
4. Was het overleg echter zo hard dat uitsluitend een onmiddellijk afscheid mogelijk was?
5. Wat zijn de geschatte (meer)kosten van werving en vervanging? 

Namens de fractie van Ouderenpartij Diemen,

Peter Prins

Evert den Heijer


